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 Премијер Србије Александар Вучић је поручио да жели најбоље могуће односе са
Босном, али да никоме неће дозволити да гази Србију.

  

  - Желим најбоље могуће односе са Босном и Бошњацима, али је извесно да ни њима ни
било коме дрогом нећу дозволити да газе Србију - рекао је Вучић за "Ало", поводом
изјаве начелника општине Сребреница Ћамила Дураковића да је државни врх Србије
непожељан у Сребреници.   

Дураковић је недавно рекао да у Поточарима 11. јула нису пожељни појединци и
представници институција које негирају геноцид, али да упркос томе та општина жели
добру сарадњу са Србијом.

  

Вучић је после те изјаве рекао да је Србија разумела поруке из Сребренице и да не
жели да прави проблеме.

  

- Имају право на то да некога желе или не желе. Нећемо да правимо проблем и
прихватамо њихову идеју да смо вишак у Сребреници. Они су код нас увек добродошли.
И ми смо били добродошли пре неколико месеци - казао је тада Вучић.

  

(Танјуг)
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